

VENTE A L'ENCAIN.

Par Baudou & Domingon.

Le plus haut et dernier prix pris et mise réservée à monsieur Mardi le 1er, Avril 1828, à midi, à la Bourse d'New-Orléans, à Mr. Ordman et les propriétaires suivantes :

1.—Un Lot de Terre situé au faubourg Deldorf en cette ville, mesurant 80 pieds de face à la rue de la Nouvelle-Lévee, 130 pieds de profondeur, borné d'un côté par le lot N°. 3 par lequel il est borné d'un côté et 130 pieds sur le lot N°. 2 par lequel il est borné de l'autre côté. L'édifice désigné par le N°. 1 sur le plan figuratif qui a été dressé par Mr. J. Pilat, notier de la ville et qui est déposé dans l'étude de Mr. Théodore Seghers notaire public, rue St. Louis vis-à-vis de la Bourse, l'est lot N°. 1 sera vendu ensemble avec la grande maison à étage, et les autres batiments et établissements qui s'y trouvent.

2.—Un Lot de Terre adjointant le précédent et désigné sur le même plan par le N°. 2. Ce lot mesure 33 pieds et 4 pouces de face à la rue de la Nouvelle-Lévee sur 130 pieds de profondeur et est borné d'un côté par le lot N°. 1, de l'autre côté par le lot N°. 3. Il sera vendu dans le fond par le lot N°. 5. Ce terrain sera vendu ensemble avec les batiments et les établissements qui s'y trouvent.

3.—Un Lot de Terre adjointant au précédent et désigné sur le même plan par le N°. 3. Ce lot mesure 33 pieds et 4 pouces de face à la rue de la Nouvelle-Lévee sur 130 pieds de profondeur et est borné d'un côté par les lots Nos. 2, 3 et 6, de l'autre côté par le lot N°. 4 et dans le fond par le lot N°. 11.

4.—Un Lot de Terre adjointant au précédent et désigné sur le même plan par le N°. 4. Ce lot mesure 33 pieds et 4 pouces de face à la rue de la Nouvelle-Lévee sur 130 pieds de profondeur et est borné d'un côté par le lot N°. 3, de l'autre côté par le lot N°. 5 et dans le fond par le lot N°. 12.

5.—Un Lot de Terre désigné sur le même plan par le N°. 5, mesurant 33 pieds de face à la rue Suzette sur 113 pieds et 4 pouces de profondeur, borné d'un côté par les lots Nos. 1 et 2, de l'autre côté par le lot N°. 6, et dans le fond par le lot N°. 3, ensemble avec les batiments et établissements qui s'y trouvent.

6.—Un Lot de Terre désigné sur le même plan par le N°. 6, mesurant 33 pieds de face à la rue Suzette sur 113 pieds et 4 pouces de profondeur, borné d'un côté par le lot N°. 5, de l'autre côté par le lot N°. 7 et dans la profondeur par les lots Nos. 3 et 11. Ensemble avec les établissements qui s'y trouvent.

7.—Un Lot de Terre désigné sur le même plan par le N°. 7, mesurant 33 pieds de face à la rue Suzette sur 113 pieds et 4 pouces de profondeur, borné d'un côté par le lot N°. 6, de l'autre côté par le lot N°. 8, et dans la profondeur par le lot N°. 11; ensemble avec les établissements qui s'y trouvent.

8.—Un Lot de Terre désigné sur le même plan par le N°. 8, mesurant 33 pieds de face à la rue Suzette sur 113 pieds et 4 pouces de profondeur, borné d'un côté par le lot N°. 7, de l'autre côté par le lot N°. 9, et dans la profondeur par le lot N°. 11; ensemble avec les établissements qui s'y trouvent.

9.—Un Lot de Terre désigné sur le même plan par le N°. 9, mesurant 33 pieds de face à la rue Suzette sur 113 pieds et 4 pouces de profondeur, borné d'un côté par le lot N°. 8, de l'autre côté par le lot N°. 10, et dans la profondeur par le lot N°. 11; ensemble avec les établissements qui s'y trouvent.

10.—Un Lot de Terre adjointant au précédent et désigné sur le même plan par le N°. 10, mesurant 33 pieds de face à la rue Suzette sur 113 pieds et 4 pouces de profondeur, borné d'un côté par le lot N°. 9, de l'autre côté par le lot N°. 11; ensemble avec les établissements qui s'y trouvent.

11.—Un Lot de Terre adjointant au précédent, et désigné sur le même plan par le N°. 11; mesurant 33 pieds et 4 pouces de face à la rue Tchoupitoulas sur 180 pieds de profondeur, borné d'un côté par le lot N°. 10, et de l'autre côté par le lot N°. 12, et dans la profondeur par le lot N°. 3.

12.—Un Lot de Terre adjointant au précédent et désigné sur le même plan par le N°. 12; mesurant 33 pieds et 4 pouces de face à la rue Tchoupitoulas sur 180 pieds de profondeur, borné d'un côté par le lot N°. 11; de l'autre côté par le lot N°. 13, et dans la profondeur par le lot N°. 3.

13.—Une étendue de terre située sur la rive gauche du fleuve Mississippi, dans la paroisse d'Ouest Féliciana, composée de deux concessions faites à feu le sieur Augustin Alain par le Gouvernement Espagnol, conformément à deux plans qui en ont été faits par feu Carlos Trudeau lors arpenteur royal pour la province de la Louisiane, l'un en 1794, l'autre en 1797, les deux dites concessions mesurant ensemble 2705 arpens en superficie. La première de ces deux concessions mesurant 40 arpens de face au fleuve sur 40 en profondeur; et la seconde à la suite de la première mesurant 373 arpens de face sur 22 de profondeur; les deux ensemble contenant comme il est dit ci-dessus 2705 arpens de superficie conformément à un plan du tout déposé dans l'étude du notaire susdit.

CONDITIONS.

Les 12 lots de terre dans le faubourg Deldorf, payables en quatre termes égaux à 1, 2, 3 et 4 ans du jour de la vente en billets endossés à satisfaction et portant hypothèque respectivement aux propriétés vendues.

La terre située dans la paroisse d'Ouest Féliciana, payable un quart à un an, et le surplus en six termes égaux à 2, 3, 4, 5, 6 et 7 ans du jour de la vente, en billets endossés à satisfaction et portant hypothèque sur la terre.

Les billets seront fournis par coupons suivant la convenance des vendeurs. Les actes de vente seront passés devant ledit notaire Théodore Seghers. Les frais de ces actes et ceux de l'enregistrement et de la levée des hypothèques seront payés par les acquéreurs.

1 mrs.

Loterie de la Louisiane.

5, 22, 4, 18,
CONT les numéros sortis dans la Lorraine de la Loiretaine, tôt le Samedi 22 Mars.

Ceux qui ont gagné dans cette Loterie, peuvent s'adresser, pour recevoir leur argent, au renouvellement leur chance.

Bonne Béne. Clôture de la

Loterie de la Louisiane,

Qui doit se tirer Samedi 5 Avril.

Billets entiers, 66; demi, 33; quarts, 81 50.

GROS LOT : 12,000, 10,000, 8,000, 5,000 &c.

MONTANT TOTAL : 321,500.

l'honneur Bureau de

W. V. RAYMOND,

Rue St. Louis, No. 37, face de la Bourse.

SALE AT AUCTION.

BY BAUDOU & DOMINGON.

To the last and highest bidder and without limitation.

W.H.L. will be sold on Tuesday, evening of April

1828, at noon, at Hewlett's Exchange-Coffee-House at New-Orleans, the following property :

1st.—A lot of ground situated in the suburb Deldorf in the city of New-Orleans, measuring eighty feet front on the new levee street, one hundred and thirty feet front on Suzette street, eighty feet on the lot No. 5 by which it is bounded on one side, and one hundred and thirty feet on the lot No. 2 by which it is bounded on the other side.

The said lot designated by the No. 1 on the plan thereof drawn by Joseph Pilat the city surveyor, and deposited in the office of Theodore Seghers, Esq. Notary public, in St. Louis street opposite the said Exchange. The said lot No. 1 will be sold together with the large two story house and the other buildings and improvements thereon.

2d.—A lot of ground adjoining the former and designated on the same plan by No. 2. This lot measures thirty-three feet and four inches front on new levee street, by one hundred and thirty feet in depth, and is bounded on one side by the lot No. 1, on the other side by the lot No. 3 and in the rear by the lot No. 5.

It will be sold with the buildings and improvements thereon.

3d.—A lot of ground adjoining the former and designated on the same plan by No. 3. This lot measures thirty-three feet and four inches front on new levee street, by one hundred and thirty feet in depth, and is bounded on one side by the lot No. 2, 5 and 6, on the other side by the lot No. 4 and in the rear by the lot No. 11.

4th.—A lot of ground adjoining the former, and designated on the same plan by No. 4. This lot measures thirty-three feet and four inches front on new levee street, by one hundred and eighty feet in depth, and is bounded on one side by the lot No. 3, on the other side by the adjoining property heretofore belonging to the estate of the late Urbain Génestet, senior, and in the rear by the lot No. 12.

5th.—A lot of ground designated on the same plan by No. 5, measuring thirty-five feet front on Suzette street, by one hundred and thirteen feet and four inches in depth, bounded on one side by the lot No. 3, on the other side by the lot No. 6, and in the rear by the lots Nos. 3 and 11, together with the improvements thereon.

6th.—A lot of ground designated on the same plan by No. 6, measuring thirty-five feet front on Suzette street, by one hundred and thirteen feet and four inches in depth, bounded on one side by the lot No. 5, on the other side by the lot No. 6, and in the rear by the lots Nos. 3 and 11, together with the improvements thereon.

7th.—A lot of ground designated on the same plan by No. 7, measuring thirty-five feet front on Suzette street, by one hundred and thirteen feet and four inches in depth, bounded on one side by the lot No. 6, on the other side by the lot No. 8 and in the rear by the lot No. 11, together with the improvements thereon.

8th.—A lot of ground designated on the same plan by No. 8, measuring thirty-five feet front on Suzette street, by one hundred and thirteen feet and four inches in depth, bounded on one side by the lot No. 7, on the other side by the lot No. 9, and in the rear by the lot No. 11, together with the improvements thereon.

9th.—A lot of ground designated on the same plan by No. 9, measuring thirty-five feet front on Suzette street, by one hundred and thirteen feet and four inches in depth, bounded on one side by the lot No. 8, on the other side by the lot No. 10, and in the rear by the lot No. 11, together with the improvements thereon.

10th.—A lot of ground adjoining the former and designated on the same plan by No. 10, measuring fifty-five feet front on Suzette street, by one hundred and thirteen feet and four inches in depth, bounded on one side by the lot No. 9, and on the other side by the lot No. 11, together with the improvements thereon.

11th.—A lot of ground adjoining the former and designated on the same plan by No. 11, measuring thirty-three feet and four inches front on Suzette street, by one hundred and thirteen feet and four inches in depth, bounded on one side by the lot No. 10, on the other side by the lot No. 12, and in the rear by the lot No. 3.

12.—A lot of ground adjoining the former, and designated on the same plan by No. 12, measuring thirty-three feet and four inches front on Suzette street, by one hundred and thirteen feet and four inches in depth, bounded on one side by the lot No. 11, on the other side by the lot No. 13, and in the rear by the lot No. 4.

All the expenses of the above twelve lots will be French measure.

13.—A tract of land situated on the left bank of the river Mississippi, in the parish of West Feliciana, consisting of two grants made to the late Augustin Alain by the Spanish government, according to two plots thereof made by the late Carlos Trudeau their royal surveyor for the province of Louisiana, the one in 1794, the other in 1797; the said two grants measuring together 2705 superficial arpents. The first of these two grants measured 40 arpents front on the River by 40 in depth; and the second in the rear of the former measures 373 arpents in front on 22 in depth, containing together as above stated 2705 superficial arpents, agreeably to a plan of the whole deposited in the office of the said notary.

TERMS.

The twelve lots of ground in the suburb Deldorf, payable in four equal installments at one, two, three and four years from the day of sale, in notes satisfactorily endorsed and bearing mortgage on the property.

The same is sold with its boundaries, its fences and improvements, in the state in which the whole will be found on the day of the sale, with the exception of the House thereon erected, which will be taken away at the costs of the owner of said House before the day of sale, or as soon as the purchaser will require it. The notes to be divided in such parts as will suit the heirs. The deeds of sale will be passed before Wm. Young Lewis, Esq. Notary public. The costs of these acts as well as those of the recording and the cancelling of the mortgage to be paid for by the purchasers.

Feb. 29.

5—22—4—13
DRAWN NUMBERS IN THE

Louisiana Lottery—7th Class.

5—21—4—within one of the

HIGHEST PRIZE,

Was sold by

MALCOLM.

Persons holding Prize Tickets, are requested

to present them immediately for payment, or re-

newal in the 8th Class of the

LOUISIANA LOTTERY,

To be drawn positively on 14TH DAY next,

the 6th of April, 1828.

—HIGH T. PRIZES,—

\$12,000, \$10,000, \$8,000, \$5,000, \$4,000,

\$2,750, 6 of \$1,000, 6 of \$600, 6 of \$400

Total amounting to \$121,800

PRICE OF TICKETS.

Whole Tickets, \$6; Halves, \$3; Quarters, \$1.50

Packages of 10 Tickets, \$60; Warranted \$24.

Certificates of do. \$3.60; Shares of each in proportion;

Apply at

MALCOLM'S Office, sign of the Wheel of Fortune—No. 86, Chartres street, or at 132 de

l'heureux Bureau de

W. V. RAYMOND,

Rue St. Louis, No. 37, face de la Bourse.

Opposite the Exchange.

Dec. 18.

A. HODGE, Jr.

Opposite the Exchange.

Opposite the